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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testülete
BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYV

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2023. szeptember 20-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.] megtartott üléséről.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.02 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Stemler Diána bizottsági elnök,Ács Andrea, Kovács Róbert, Marksteinné Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor, a Bizottság képviselő tagjai,Irmalós Bence, Vincze Sándor, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Hódi Richard, a Bizottság nem képviselő tagja Távolmaradás oka:hivatalos elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:D. Kovács Róbert AntalDr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaMustó Géza ZoltánDr. Szüts Korinna

polgármesterjegyzőaljegyzőalpolgármestera Jegyzői Főosztály vezetője
Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök.
Elnök: Jó napot kívánok mindenkinek! Kezdjük meg a szeptemberi Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülését. Szeretettel üdvözlöm Polgármester urat, Alpolgármester urat, Jegyző urat és a Hivatal dolgozóit, illetve a Bizottság tagjait ezen az ülésen. Hódi Richárd jelezte előre, hogy nem fog tudni részt venni az ülésen. Kérem, hogy a Bizottság tagjai jelentkezzenek be a gépekbe. Megállapítom, hogy 6 jelenlévővel határozatképes, hamarosan 7 jelenlévővel határozatképes a Bizottságunk. Az ülésről jegyzőkönyv készül, illetve hangfelvétel, a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Azt szeretném kérdezni a Bizottság tagjaitól, hogy a kiküldött napirenddel kapcsolatban van-e bárkinek kérdése vagy észrevétele? Végül csak egy napirendet fogunk tárgyalni (a 
meghívóban 2. és 3. sorszámmal jelzett tervezett napirendi ponthoz tartozó előterjesztés nem 
került benyújtásra). Ha nincsen, akkor arra kérem a Tisztelt Bizottságot, hogy szavazzuk meg a mai napirendünket.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[28/2023. (IX. 20.)]:
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1. Kutyaürülék-gyűjtő edények kihelyezése (429. számú előterjesztés) Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester
Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a mai napirendünket.

1. napirendi pont: 
Kutyaürülék-gyűjtő edények kihelyezése 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Ezzel megnyitom az első, és egyben egyetlen napirendi pontunkat, ami a 429. számú előterjesztés a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság részére, a Kutyaürülék-gyűjtő edények kihelyezéséről. Előterjesztő Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, aki kívánja kiegészíteni, úgyhogy megadom a szót.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm Elnökasszony. Elnökasszonnyal az ülés előtt beszélgetést folytattam arról, hogy ez most veszélyes hulladék, nem veszélyes hulladék? Sikerült Jegyző úrral egyeztetnem, amennyiben külön történik a gyűjtés, akkor veszélyes hulladéknak számít. Köszönöm szépen, ennyit szerettem volna hozzátenni.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Van-e bárkinek kérdése vagy észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban még? Megadom dr. Mátrai Gábor Imre elnök úrnak a szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót Elnökasszony. Csak egy olyan kérdésem lenne, hogy tehát most akkor a közterületi szemetesekbe is el lehet helyezni úgymond ezeket a kutyaürülékeket? Hát az Önkormányzat szempontjából - nem tudom -, tehát jogszabályi szempontok meghatározzák, hogy akkor kötelező kutyaürülék-gyűjtő kihelyezése, ami gondolom az Önkormányzat szempontjából, az elszállítás gondolom nem kevés összegbe kerül? Ha a normál, hagyományos szemetes edénybe is elviekben kihelyezhető kutyaürülék engedélyezett, akkor nem praktikusabb lenne-e a szaldó szempontjából, költséghatékonyság szempontjából normál szemetes edényeket kihelyezni, ahol el lehet helyezni ezeket a kutyaürülékeket, mint ezek a kutyaürülék-gyűjtők? Nem tudom összeg szempontjából, de hát gondolom, ha veszélyes hulladék, akkor az nem kevés összeg, ami az Önkormányzat költségvetését meghatározza. Nem tudom, hogy ez megfelelő lehet-e így jogilag vagy ez így nem megfelelő? Erre szeretnék akkor választ kérni. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen a kérdést. Megadom Polgármester úrnak a szót.
D. Kovács Róbert Antal: Köszöntőm a Bizottság tagjait! Képviselő úrnak igaza van, valóban, ha csak ilyen szempontokat vizsgálnánk, akkor mindenképpen olcsóbb lenne, ugyanakkor a kutyaürülék-gyűjtők kihelyezésének van egy kis edukációs célja is. Nem tartunk még ott, hogy mindenki tudatosan fölszedje, föltakarítsa a kutyaürüléket a közterületen. Az emberek úgy gondolják ma még többségükben, hogy mindenképpen kutyaürülék-gyűjtőbe kell tenni, azok is, akik tudatosan gyűjtik. Tehát én még nem javasolnám, hogy számoljuk föl a kutyaürülék-gyűjtő hálózatunkat, még ha ez többe is kerül. Ugyanakkor azt minden fórumon el kell mondani szerintem, hogy elhelyezhető normál szemetesben is, mint ahogy általában családi házaknál a keletkező kutyaürüléket a kommunális hulladékba szokták berakni, tehát ezt semmi nem tiltja. Külön gyűjtéssel veszélyes hulladék képződik, nyilván ezzel pluszköltséget ró ránk annak az elszállítása, egyáltatlán az ürülékgyűjtőrendszer, -hálózat fenntartása. Úgyhogy én még tartanám a külön gyűjtőket.
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Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Az edukációs céllal szerintem mindannyian egyet tudunk érteni. Kovács Róbert képviselőtársamnak adom meg a szót.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Csak egy közmondást szerettem volna idézni. Nem tudom pontosan, egy emberöltő alatt nem lehet minden kutyaürüléket szakszerűen összegyűjteni, de törekedni kell rá. Tehát ugyanazt tudom mondani, amit Polgármester úr is mondott, hogy nem lesz soha ebben olyan megoldás, ami tökéletes megoldás, de egy részét legalább akkor szedjük össze szakszerűen. Erről szól a történet szerintem. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. Van-e még kérdés vagy hozzászólás a napirendi ponthoz? Amennyiben nincs, akkor kérem, hogy hozzuk meg a döntésünket a 429. számú előterjesztéssel kapcsolatban.
29/2023. (IX. 20.) KÁB határozat
kutyaürülék-gyűjtő edények kihelyezéséről(7 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága elrendeli a

a] Budapest X. kerület, Petrőczy utca - Kerámia utcai csomópontban, a Petrőczy utca 53. számú ingatlan előtti közterületen,
b) Budapest X. kerület, Mongol utca - Lámpagyár utcai csomópontban, a Mongol utca 43. számú ingatlan előtti közterületen,
c) Budapest X. kerület, Takarék utca - Árkos utcai csomópontban, a Takarék utca 4. számú ingatlan előtti közterületen, valamint
d) Budapest X. kerület, Gyalog utca - Fagyai utcai csomópontban, a Gyalog utca 12. számú ingatlan melletti közterületenkutyaürülék-gyűjtő edény kihelyezését.2. A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság felkéri a polgármestert az 1. pont szerinti feladat teljesítéséhez szükséges intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Kőkert Kft. ügyvezetője

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk napirendi pontot, illetve megtárgyaltuk a napirendünket. Ki írt nagyon régen alá? Felkérem Kovács Róbert képviselőtársamat, hogy írja majd alá velem a jegyzőkönyvet. 9 óra 09 perckor lezárom a Bizottság ülését, és köszönöm szépen mindenkinek a munkáját, további szép napot kívánok! Viszontlátásra!
Stemler Diána bizottsági elnök Kovács Róbert bizottsági tag

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületKözrend- és Állatvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2023. szeptember 20-án (szerdán] 9.00 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Stemler Diána elnökÁcs AndreaHódi RichárdIrmalós BenceKovács RóbertMarksteinné Molnár JuliannaDr. Mátrai GáborVincze Sándor
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Nagy Jolán Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Horváth Attila


